
 
 
 
 

150 let hasičů

Dne 21. září 2019 od 14: 00 proběhly slavnosti 

150 let od vzniku našich hasičů. Počasí nám 

opravdu přálo. Bylo příjemných 20 stupňů a 

krásný slunečný den. Slavnosti zahájila 

místostarostka obce paní Rejzková svým 

proslovem. V něm poděkovala hasičům 

současným i historickým za jejich služby pro, 

naše občany, mnohokrát zachraňovali nejen 

majetek, ale i lidské životy. Dále seznámila 

přítomné s programem. Během proslovu 

pronesl pár slov náměstek hejtmana 

Ústeckého kraje pan Mgr. Petr Šmíd. Ten 

apeloval na důležitost podpory všech hasičů. 

Po proslovu byla předána květina starostce 

hasičů paní Blance Choutkové a všichni tři 

společně přestřihli stuhu od nově 

zrekonstruované hasičské zbrojnice. 

Následoval volný program, přítomní si mohli vybrat prohlídku nové zbrojnice, hasičské techniky, archivních fotek 

hasičů a dobového vybavení hasičů.  K dispozici byly i různé soutěže a atrakce pro děti. Občerstvení bylo zajištěno. 

Celá akce se velmi vydařila a ještě jednou za obec děkujeme našim hasičům za jejich práci a těšíme se na další 

spolupráci. Ať vám nová zbrojnice slouží!  

                                                                                                                                                                                                   obec Staré Křečany
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Nohejbalový turnaj 

Chtěl bych poděkovat za sponzorství, pomoc, obrovskou ochotu a chuť VŠEM, kteří se podíleli na 18. ročníku našeho 

Starokřečanského nohejbalového turnaje.  

Hlavním sponzorem byla opět naše Obec Staré Křečany, dále jako v loňském roce Robert Dlouhý, Ota Vondráček, 

Pavel Rek – V.I.P. Autodíly dále pak Kominictví Brůna Rumburk, Alexander Mészárosz a Franta Littera. Počasí se nám 

opět vydařilo a akce proběhla za účasti osmi týmů ve stylu každý s každým. Výhercem se stal tým BOMBARĎÁCI ve 

složení: Martin Špinka, Pavel Barecz, Michal Balda. Blahopřeji. Na druhém místě byli ŠUMAŘI (Petr Maxin, Petr Husák 

a Lukáš Erban) a třetí tým VOMÁČKY (Marek Nouza, Ríša Brych a Jirka Vaněk). 

Ještě jednou za vše děkuji a budu se těšit na další ročník. Věřím, že si budou chtít hráči opět tento turnaj zopakovat. 

Tento ročník se opravdu vydařil a děkujeme také publiku, které nás přišlo podpořit a které bylo nedílnou součástí 

této akce. 

S pozdravem a díky Martin Vondráček 

 

Dokončení rekonstrukce školní kuchyně 
Školní kuchyně Základní školy a Mateřské školy Starých Křečan se již dočkala k novému školnímu roku dokončení 

rozsáhlé rekonstrukce. Došlo k posílení elektrické přípojky, instalaci modernějšího zařízení, vodoinstalatérským 

pracem, elektroinstalaci úspornějšího osvětlení a výmalbě. Vše završila začátkem září kontrola z Krajské hygienické 

stanice s výsledkem na „výbornou“. Nyní se můžeme pyšnit i dalšími novými strávníky – např. Mateřská škola Klíček z 

Rumburka, která si obědy pro své ratolesti dováží.  

Tímto velmi děkuji zastupitelstvu a panu starostovi za velkou finanční podporu, bez jejichž pomoci by hrozilo 

uzavření provozu pro nesplňující normy. Po loňském zútulnění školní jídelny díky paní Michelové a Křížkové patří 

letos i kuchyň ke krásným prostorám naší školičky. 

Mgr. Miroslava Macková 

ředitelka školy 

Zprovoznění nové šatny v základní škole 
S novým školním rokem mohou žáci opět využívat prostory nové šatny v suterénu školy. Rekonstrukci starých, léta 

nevyužívaných a bezpečnosti i hygieně nevyhovujících prostor zajistila obec již před dvěma roky. Posléze byly dalšími 

firmami provedeny nový elektrorozvod, topenářské a vodoinstalatérské práce, výmalba a nová dlažba, byla 

vybudována i malá místnost pro škrabku a sklad pro kuchyň. Žáci mohli poté využívat i boční vchod pro pobyt venku
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na dětském hřišti a výuku v altánu. Ale loni díky dotaci došlo k dalším stavebním úpravám, a to sanaci budovy a 

pozemku, a tak zdivo šatny bylo navrtáno a injektováno. Žáci proto museli své svršky prozatímně odkládat na nových 

lavičkách v suterénní chodbě. 

Nyní je vstup do šatny realizován hlavními dveřmi ke školní jídelně, ale po rekonstrukci střechy a dalších úpravách 

bude opět zpřístupněn boční vchod do budovy školy a tím i přímý vstup do prostor šaten. 
Mgr. Miroslava Macková 

ředitelka školy 

  
 

Tour de Zeleňák
Vážené dámy, vážení pánové, 

jménem organizačního výboru cyklistického závodu 

Tour de Zeleňák, bych vám opět chtěla velmi 

poděkovat za skvěle zvládnutý ročník 2019! Prosím, 

předejte naše díky všem složkám, které zajišťovaly 

závod na vašem katastrálním území a nemáme na ně 

emailový kontakt. 

Z letošního ročníku máme opět další poznatky, které 

určitě budeme chtít použít v ročníku 2020. Pokud vy 

sami máte nějaká vylepšení, připomínky, budeme rádi, 

pokud nám je dáte včas vědět, abychom je mohli 

zajistit či, resp. eliminovat. 

Pár informací na závěr: 

- na startu závodu stálo 700 závodníků (plná 

kapacita), cca 50 dětí, které kroužily po náměstí 

- živý přenos na webu RoadCycling.cz sledovalo 

2000 unikátních diváků 

- záznam závodu, který nyní běží na webu 

www.RoadCycling.cz si od rána pustilo přes 800 

diváků (určitě stojí si za to poslechnout, všechny obce 

výběžku zde byly hojně propagovány a bezpočet 

přímých diváků na náměstí v Rumburku) 

- dále připravujeme čtyřminutovou akční 

reportáž, která bude opět k dispozici na webu 

RoadCycling.cz a facebooku Tour de Zeleňák či 

RoadCup.cz 

Již nyní se těšíme na další skvělou spolupráci v příštím 

roce, možná již pod známkou "Rodinné stříbro 

Ústeckého kraje!" 

Ať žije Tour de Zeleňák 2020! 
Simona Davídková 

ředitelka trati a bezpečnosti závodu Tour de Zeleňák 
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Chodecký mítink – Staré Křečany 
Dne 5. října 2019 od 12:00 bude probíhat druhý ročník 

chodeckého mítinku Krajského přeboru v chůzi. 

Pořadatelem závodu je Atletický klub Rumburk, z.s. ve 

spolupráci s naší obcí. Přihlášky u ředitele závodu Jana 

Reina na info@acrumburk.cz.  

                                                                        obec Staré Křečany

4. ročník půlmaratonu Mandava 
Dne 28. října 2019 proběhne již 4. ročník půlmaratonu 

Mandava. Pro bližší informace sledujte stránky obce, 

vývěsné plochy nebo profil obce na Facebooku, kde 

v nejbližších dnech zveřejníme plakáty s bližšími 

informacemi. 

obec Staré Křečany

Starostové Šluknovska jednali v Rybništi 
K dalšímu, již čtvrtému jednání ve volebním období 2018 – 2022, se sešli starostové měst a obcí Šluknovska téměř 

v plném počtu.  

Hostitelem byla tentokrát obec Rybniště. Po uvítání starostou hostitelské obce Romanem Forferou, který představil 

realizované i připravované rozvojové a investiční aktivity obce, byly předsedou SPRŠ Janem Kolářem shrnuty aktivity 

minulých třech měsíců:  

12. 6. – jednání o dopravě v rámci EUREX (odborné komise Euroregionu NISA) v Krásné Lípě – problematika 

mezikrajského dopravního propojení z Libereckého kraje, přes hraniční veřejná doprava, turistická doprava atd.  

24. 6. – účast starostů na jednání zastupitelstva Ústeckého kraje – udržení akutní lůžkové péče na Šluknovsku. 

28. 6. – jednání na Úřadu vlády ČR s premiérem a ministrem zdravotnictví – záchrana Lužické nemocnice. 

6. 7. – účast a zapojení starostů do oslav 5. výročí Dráhy NP – obnova železničního spojení Dolní Poustevna – Sebnitz. 

8. 7. – jednání starostů a senátora Linharta s vedením Krajské zdravotní, a.s. v Mostě - záchrana Lužické nemocnice. 

11. 7. – jednání starostů a senátora Linharta s JUDr. Dostálem – práva pojištěnců a pacientů v oblasti zdravotní péče, 

přes hraniční zdravotní péče. 

15. 7. – jednání s vedením města Chřibská – podpora a poskytnutí pozemků pro zamýšlenou výstavbu „překladiště“ 

pacientů Zdravotnické záchranné služby ÚK. 

5. 8. - účast starostů na jednání zastupitelstva Ústeckého kraje – udržení akutní lůžkové péče na Šluknovsku. 

15. 8. – účast starostů na slavnostním vyhlášení Vesnice roku Ústeckého kraje 2019 v Lipové. 

22. 8. – jednání starostů na Krajském ředitelství Policie ČR v Ústí nad Labem – problematika optimalizace policejních 

útvarů na Šluknovsku. 

27. 8. – jednání na Krajském úřadu ÚK ve věci Aktualizace plánu pokrytí ÚK výjezdovými základnami Zdravotnické 

záchranné služby. 

Starostové také vyslechli informace z činnosti DSO Tolštejn a DSO Sever a přivítali mezi sebou i Stanislava Horáčka, 

starostu Varnsdorfu, který projevil zájem o návrat do Sdružení pro rozvoj Šluknovska (SPRŠ), ze kterého před čtyřmi 

lety město Varnsdorf vystoupilo. Předpokládá se, že se tak stane k 1. 1. 2020.  

Prvním hostem jednání byl Jiří Vích, ředitel Mezinárodního cyklistického závodu žen Tour de Feminin, který 

poděkoval za podporu města a obcí, informoval o průběhu proběhlého ročníku i o přípravách toho příštího. 

V další části vystoupil k problematice zadržování vody v krajině Ing., Mgr. Marek Hartych z MAS Český Sever. 

Starostům představil připravovaný společný projekt s UJEP Ústí nad Labem „Drobné vodní plochy v krajině jako 

komplexní nástroj k řešení sucha a dalších hydrologických extrémů“. Projekt zmapuje historické i stávající vodní 

plochy, zaniklé rybníky, tůně atp. Navrhne řešení ke zlepšení zadržování vody v krajině na Šluknovsku, ve vybraných 

lokalitách určí i některá konkrétní opatření. Vzniklý materiál se stane podkladem pro argumentaci při získávání 

dotačních finančních prostředků na realizaci konkrétních aktivit.  

Starostové projekt vítají a podporují, zadržení co největšího množství vody v krajině a minimalizace jejího rychlého 

odtoku chápou jako základní opatření proti dalšímu vysychání krajiny. Očekávají ze strany státu zjednodušení a 

zároveň zvýšení dostupnosti i objemu dotačních finančních prostředků na rekonstrukce rybníků, budování tůní, 

obnovu starých vodních ploch a podobných opatření. Stejně tak je nezbytné zjednodušení a omezení současné 

byrokratické zátěže při získávání potřebných realizačních povolení. 
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Hlavním bodem programu bylo vystoupení Ing. Ludvíka Řičáře, ředitele Krajského ředitelství Lesů ČR, kterého 

doprovázel Tomáš Frinta, zástupce lesního správce Rumburk. Hosté představili nové organizační uspořádání státního 

podniku Lesy ČR. Oblast Šluknovska bude spadat nově právě pod liberecké ředitelství. Dále pak zazněly podrobné 

informace k probíhající kůrovcové kalamitě, k jejím ekonomickým a dalším dopadům na hospodaření společnosti. 

Šluknovsko je aktuálně nejpostiženějším regionem na severu Čech. Starostové upozornili na obavy z poškozování 

místních komunikací při vyvážení obrovského množství kalamitního dřeva, které nemají potřebné konstrukční 

parametry. Požadují stanovení odvozních tras, případné omezení maximální tonáže odvozní techniky a otevřenou 

vzájemnou komunikaci. Obce jsou také často vlastníky lesních porostů a obávají se šíření kůrovce ze sousedních 

lesních porostů ve správě LČR, případně Národního parku České Švýcarsko. Byla rovněž diskutována problematika 

poškozování zemědělských i lesních porostů přemnoženou černou a vysokou zvěří. Ze strany LČR byla potvrzena 

maximální otevřenost a vstřícnost k řešení případných problémů. 

Dále se starostové zabývali tématem případné změny územně správního uspořádání, konkrétně o případném 

přechodu Šluknovska pod Liberecký kraj. Zavládla shoda na tom, že se jedná o dlouhodobý proces vyžadující širší 

diskusi, projednání v zastupitelstvech jednotlivých měst a obcí, 

a následně změnu zákona. Vzhledem k blížícím se krajským volbám v příštím roce, je vhodné toto téma prozatím 

odložit. Sdružení se ve spolupráci s DSO Sever a DSO Tolštejn bude snažit aktivně a důsledně prosazovat zájmy města 

a obcí Šluknovska v rámci stávajícího krajského uspořádání. 

V diskusi se starostové opakovaně věnovali připravované tzv. optimalizaci policejních útvarů na Šluknovsku. Znovu 

vyjádřili nesouhlas se zamýšleným zrušením obvodního oddělení ve Velkém Šenově, podpořili přesunutí hlídkové 

služby do Rumburku z nevyhovujících prostor ve Varnsdorfu, nikoli však její zrušení a přesunutí do Děčína. Starostové 

požadují doplnění stavů na stávajících obvodních oddělení, zvýšení počtu policistů v hlídkové službě a doplnění počtu 

policistů ve Speciální pořádkové jednotce, na počet dle příslibu Vlády ČR po nepokojích na Šluknovsku v roce 2011.  

Dále se diskutovalo o situaci v Rumburské nemocnici, která zatím funguje pod dohledem insolvenční správkyně. 

Město Rumburk je připraveno pomoci finanční půjčkou na zajištění provozu. 

Starostové trvají na naplnění příslibu ze strany Ústeckého kraje vybudovat vhodné prostory pro překládku pacientů 

při převozu do okolních nemocnic. Starostové nesouhlasí se záměrem ministerstva zdravotnictví přesunout 

stanoviště letecké záchranné služby z Ústí nad Labem do Mostu a podporují snahu Ústeckého kraje o prodloužení 

denní doby pro lety. 

V závěru Sdružení nominovalo starostu Starých Křečan Františka Moravce do bezpečnostní komise Svazu města a 

obcí ČR. 

Příště se Sdružení sejde koncem listopadu v Horním Podluží. 

Jan Kolář, předseda SPRŠ 
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Role muže v těhotenství a při porodu 

Na čem se obvykle táta podílí? Běžně býváme u početí :-), když jsme se pro něj předem rozhodli, máme z pozitivního 

těhotenského testu radost. Početí se svou ženou ještě někteří z nás oslaví, ale pak se většinou začneme věnovat 

každodenním povinnostem a prožití těhotenství a příprava na porod je hlavně na naší ženě. V lepším případě jsme 

alespoň přítomní na porodním sále, ale jen málokterý z nás má tušení, jak být své ženě a dítěti při porodu oporou. 

Často pak i první dny, u někoho týdny nebo dokonce měsíce hledáme cestu ke svému dítěti a někdy i k ženě. Je to 

velká škoda, protože tím přicházíme o spoustu radosti, lásky a společných chvil. 

Naše zkušenosti a i řada výzkumů z posledních let potvrzují, jak důležité je pro pozdější vývoj dítěte těhotenství, 

porod a rané dětství. Žena v těhotenství dochází ke gynekologovi, může být také v péči porodní asistentky, duly nebo 

setry či kamarádky, ale pokud není její muž součástí této péče, promarní velkou příležitost připravit se na rodičovství 

a vytvořit si zdravý vztah se svým dítětem. Když se muž od začátku těhotenství zapojí do péče o svou ženu a 

miminko, prožívají vše společně, poznávají se více do hloubky a připravují se na novou roli rodičů. Tělo ženy prochází 

v těhotenství řadou změn, tělesných i hormonálních, ty se mohou projevovat ještě častějšími změnami nálad. 

Připravený partner může být své ženě oporou při všech těchto změnách. Když to dokáže, zároveň tím prospívá 

svému dítěti, protože to v bříšku prožívá vše s maminkou. Dobře provedená masáž nohou, zad a bříška jsou skvělým 

prostředkem ke zmírnění bolesti namáhaných svalů a zároveň vedou k uvolnění, které je klíčem k přirozenému 

porodu bez komplikací. Pravidelná masáž pomůže s poznáním a porozuměním tělu ženy a partnery sbližuje. V čase 

masáže je možné probírat i porodní přání ženy a postupně se tak připravovat na porod, kde by měl být muž své ženě 

oporou. Když je partner připravený na výkyvy nálad své ženy a je si vědomý toho, že miminko prožívá emoce spolu s 

maminkou, může reagovat jinak, než by reagoval za normální situace a náladu své ženě zlepšit. Miminko už v bříšku 

moc dobře vnímá, co se kolem něj děje a kdo je původcem jakých pocitů. Jeden z účastníků našich kurzů nám 

vyprávěl o tom, jak chodil na doučování matematiky k těhotné mamince a často si tak spolu v příjemné atmosféře 

povídali. Tatínek miminka pracoval v zahraničí a doma příliš času netrávil. Po porodu když doučování pokračovalo, 

zklidňoval hlas doučovaného studenta miminko, na rozdíl od hlasu tatínka, který tuto schopnost neměl. 

Obecně je možné říci, že každý příjemný čas, který spolu partneři v těhotenství tráví, prospívá také miminku a jeho 

budoucímu vztahu s tátou. Při práci s těhotnými jsme se zatím nesetkali s žádnou ženou, která by neocenila masáž 

od partnera. 

Jak na masáž, těhotenství, porod, rodičovství nebo vztah se můžete dozvědět na našich přednáškách, kurzech nebo v 

rámci osobních konzultací u nás v Mikulášovicích nebo po dohodě kdekoliv ve výběžku. Podrobnosti najdete na webu 

www.darzivota.cz nebo nám zavolejte na tel. č. 728 759 299. 

Gabriela a David Kovářovi 
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O ČIPOVÁNÍ A OČKOVÁNÍ PSŮ! 

Majitelé psů v České republice mají ještě zhruba 130 dní na to, aby nechali svá zvířata u soukromého veterinárního 

lékaře označit mikročipem. K 1. lednu 2020 bude na základě novely veterinárního zákona schválené v roce 2017 

povinné očkování psa proti vzteklině platné pouze v případě, že je pes označený mikročipem. Štěňata musí být 

označena nejpozději v době prvního očkování proti vzteklině, tedy v půl roce věku. Výjimku budou mít pouze starší 

psi a to, pokud jsou označeni jasně čitelným tetováním, které bylo provedeno před 3. červencem 2011. 

Označení psů mikročipem provádějí soukromí veterinární lékaři, kteří jsou oprávněni vykonávat veterinární léčebnou 

a preventivní činnost, (jsou registrovaní u Komory veterinárních lékařů ČR: https://www.vetkom.cz/seznam-

veterinaru). Dlouhodobě je označení psa (ale také kočky či fretky) čipem povinné v případech, že s ním majitel 

cestuje do zahraničí, v řadě obcí tuto povinnost na lokální úrovni již roky ukládají místní vyhlášky. Povinná evidence 

psů v současné době funguje ve většině zemí Evropské unie. 

Čipování představuje jednorázový úkon srovnatelný s injekční aplikací. Mikročip o délce cca 1 cm je sterilně aplikován 

pomocí jehly do podkoží zvířete. Obal je vyroben z bioompatibilních materiálů, na které organismus zvířete 

nereaguje jako na cizí těleso. Za psa bez označení bude hrozit ve správním řízení uložení pokuty ve výši až 20 000 Kč. 

Zavedení povinného označení všech psů by mělo do budoucna především usnadnit identifikaci psů ze strany 

kontrolních orgánů a tím také zefektivnit monitoring chovů a kontrolu dodržování stanovených předpisů chovateli. 

Komplikovaná identifikace psů mimo jiné často znesnadňuje veterinárním inspektorům postihování problematických 

chovů velkého množství zvířat – tzv. množíren. 

U označeného zvířete bude možné snadněji prokázat, kdo je jeho majitelem, což je přínosné v případech krádeží psů, 

ale také v případech, kdy zvíře způsobí škodu, (například zaviní dopravní nehodu, zraní člověka či „pytlačí“) a je 

potřeba identifikovat zodpovědnou osobu. Zatoulané, řádně označené a evidované zvíře má podstatně větší naději, 

že se vrátí ke svému původnímu majiteli, než neoznačený pes. 

Petr Vorlíček 

tiskový mluvčí SVS 

 

Na základě této novely zákona zajistil Obecní úřad Starých Křečan možnost očkování a čipování pro všechny 

majitele pejsků, které se bude konat 26. 10. 2019 v době od 16:00 do 17:00 na návsi Starých Křečan a od 17:15 do 

17:45 u Informačního centra v Brtníkách. Vezměte s sebou OČKOVACÍ PRŮKAZ zvířete! 

 

Vakcína proti vzteklině   150,- Kč 

Kombinovaná vakcína    300,- Kč 

Čipování     300,- Kč 
obec Staré Křečany 
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Informace

Své životní jubileum oslavili 

V červenci: 

Dodatečně přejeme paní Anně Kitové ze Starých 

Křečan, která oslavila 80 let. 

 

V září: 

Paní Štefánie Danitová z Brtníků oslavila 75 let. 

 

Oslavenkyním za celý Obecní úřad Staré Křečany 

přejeme hodně zdraví, lásky a elánu do dalších let. 

 

Okresní soutěž dospělých 
Do dnešního dne naši fotbalisté sehráli celkem čtyři 

zápasy, ve kterých pokaždé odcházeli jako poražení. 

Proto není divu, že nám patří poslední místo tabulky 

se skóre 1:14. Jediný náš gól zařídil Jiří Kafka v prvním 

zápase proti FK Františkov nad Ploučnicí (prohra 1:3). 

V druhém kole prohra 2:0 na hřišti FC United Roma. 

V třetím kole vysoká prohra na domácím hřišti 0:8 

proti FK Dolní Poustevna. A poslední prohra 1:0 na 

hřišti TJ Dolních Habartic. 

V příštím kole nás čeká domácí zápas proti FK Česká 

Kamenice „B“. Ta je po třech odehraných zápasech na 

8. místě z 11 celkových. 

Snad se našim fotbalistům podaří v tomto zápase 

konečně bodovat. 

obec Staré Křečany

 

 

Sběr žlutých pytlů 
Sběr žlutých pytlů probíhá: 

Čtvrtek  8:00-11:00 a 12:30-15:30 

Pátek  8:00-11:00 a 12:30-14:30 

Dále pak první sobotu v měsíci od 8:00-11:00. 
Obecní úřad Staré Křečany 

Prodej známek na popelnice 

Prodej známek na zimní období (1. 11. 2019 do 30. 4. 

2020) bude zahájen 21. 10. 2019. 
Jindřiška Rejzková 

místostarostka 

 

Zájezd - Zahrada Čech 
Obecní úřad Staré Křečany zajistil bezplatnou 

autobusovou dopravu na 43. ročník podzimního 

veletrhu Zahrady Čech. Autobus měl mít odjezd v 8:30 

z návsi Starých Křečan a příjezd zpět přibližně kolem 

16:00. Na tento zájezd se mohl přihlásit každý. 

Vzhledem k tomu, že zájem projevilo pouze 8 lidí, byli 

jsme nuceni autobus odvolat a zájezd zrušit. Přihlášení 

občané byli o situaci informováni. Zájezd by se konal 

při alespoň 50% naplnění autobusu (15 lidí). 

Obecní úřad Staré Křečany 

Telefonní linka mimo provoz 
V posledních pár dnech byla telefonní linka obecního 

úřad mimo provoz. Na vině byla ústředna, jedna 

z jejích částí totiž vyhořela. V současné době by mělo 

být již vše v pořádku. Omlouváme se za vzniklé 

komplikace.


